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OR.0002.14.2025 

 

PROTOKÓŁ NR XIV/25 

z sesji Rady Powiatu w Rypinie 

w dniu 28 marca 2025 r. 

 

 

XIV sesja VII kadencji Rady Powiatu w Rypinie odbyła się w Starostwie Powiatowym w 

Rypinie ul. Warszawska 38. Zwołana została na wniosek Zarządu Powiatu w Rypinie przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Macieja Grzybowskiego. Sesja rozpoczęła się o 

godzinie 14.00 wysłuchaniem hymnu państwowego, a zakończyła się o godz. 14.45 

 

Ad. 1   

 Otwarcia obrad XIV sesji VII kadencji Rady Powiatu w Rypinie dokonał 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Maciej Grzybowski. Wiceprzewodniczący Rady 

przywitał wszystkich uczestniczących w posiedzeniu. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  

poinformował, że wpłynął wniosek Zarządu Powiatu w Rypinie o zwołanie sesji Rady 

Powiatu w Rypinie z uwagi na konieczność złożenia ślubowania przez Pana Artura Meller w 

związku z wstąpieniem kandydata w miejsce wygasłego mandatu radnego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował o posiedzeniach komisji, które się odbyły 

w okresie międzysesyjnym oraz o tematach omawianych na poszczególnych posiedzeniach.  

 

Ad. 2 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że na stan 17 radnych w chwili 

rozpoczęcia obrad uczestniczy 16 radnych, co stanowi kworum. Radny Piotr Czarnecki był 

nieobecny. Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Wiceprzewodniczący 

Rady stwierdził prawomocność podejmowanych uchwał. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że wpłynął wniosek Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Rypinie na zawarcie umowy dzierżawy na  czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu wyjaśnił, iż wprowadzenie tej uchwały do porządku 

obrad jest konieczne z uwagi na zastrzeżenia zgłoszone przez Nadzór Wojewody. Na ostatniej 

sesji ta uchwała została przegłosowana bez załącznika w postaci mapy.  

  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zaznaczył, że radni otrzymali przedmiotowy projekt 

uchwały wraz z załącznikiem. Wobec powyższego Wiceprzewodniczący przystąpił do 

procedury głosowania wniosku o zmianę porządku obrad. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radny Artur Meller będzie głosował 

po złożeniu ślubowania.  
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Ze względów technicznych i problemów z pilotem Radnej Grażyny Pietrkiewicz powtórzono 

głosowanie. W głosowaniu jawnym za wprowadzeniem wyżej wymienionej zmiany w 

porządku obrad głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych.  

Innych propozycji zmian porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał o uwagi do porządku obrad. Uwag do porządku obrad nie 

zgłoszono. Wobec powyższego Wiceprzewodniczący Rady Powiatu odczytał porządek obrad 

po zmianie, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad XIV sesji VII kadencji Rady Powiatu.  
2. Sprawy organizacyjne: 

a) stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad XIV sesji Rady Powiatu w Rypinie.  

3. Złożenie ślubowania przez Pana Artura Meller w związku z wstąpieniem kandydata w 

miejsce wygasłego mandatu radnego. 
4. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Rypinie za rok 2024.  
5. Podjęcie uchwał: 
 a) Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej 

za rok 2025 z tytułu trwałego zarządu  przysługującego  Domowi Dziecka w Rypinie (projekt 

uchwały – druk nr 1),  
 b) Uchwała w  sprawie  wyrażenia  zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej 

za rok 2025 z tytułu trwałego zarządu przysługującego Placówce Opiekuńczo – 

Wychowawczej Typu Specjalistyczno – Terapeutycznego w Rypinie (projekt uchwały – druk 

nr 2),  
 c) Uchwała w sprawie określenia wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania realizowane przez Powiat 

Rypiński w roku 2025 (projekt uchwały – druk nr 3),  
 d) Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego 

na rok 2025 (projekt uchwały – druk nr 4),             
      e) Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Rypińskiego na lata 2025-2029 (projekt uchwały – druk nr 5), 
f) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody dla Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Rypinie na zawarcie umowy dzierżawy na  czas oznaczony dłuższy niż 

3 lata (projekt uchwały – druk nr 6).   
6. Zamknięcie obrad sesji. 
   

W głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz naciśnięcie przycisku za przyjęciem 

porządku obrad XIV sesji głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych.  

 

Ad. 3 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Rypinie odczytał treść Postanowienia Nr 

13/2025 Komisarza Wyborczego we Włocławku z dnia 14 marca 2025 r. w sprawie 

wstąpienia Pana Artura Meller w miejsce wygasłego mandatu radnego Krzysztofa 

Cegłowskiego. 

Pan Artur Meller złożył ślubowanie. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że z chwilą złożenia ślubowania przez 

Pana Artura Meller skład osobowy Rady Powiatu w Rypinie jest pełen i wynosi 17 radnych, a 

liczba radnych obecnych na sesji wynosi 16 osób.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował również, że w dniu dzisiejszym Radny 

Artur Meller obchodzi urodziny więc jest to dla niego szczególny i wyjątkowy dzień.  
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w imieniu wszystkich Radnych Rady Powiatu w Rypinie 

złożył gratulacje w związku z  objęciem mandatu radnego: „To wielkie wyróżnienie i dowód 

zaufania mieszkańców. Życzymy owocnej pracy, mądrych decyzji i satysfakcji z realizacji 

ważnych dla społeczności inicjatyw. Niech ten czas będzie pełen sukcesów i pozytywnych 

zmian! Niech każdy dzień będzie pełen radości, sukcesów i inspiracji. Życzymy odwagi, by 

realizować marzenia, oraz zdrowia i szczęścia, które pozwolą cieszyć się każdą chwilą. Z 

okazji urodzin życzymy niegasnącej energii, siły do pokonywania przeszkód i pasji oraz 

miłości, która nadaje życiu sens.” 

 

Ad. 4 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdanie z działalności Ko-

mendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Rypinie za rok 2024 zostało wysłane mai-

lowo do radnych, wobec powyższego radni mogli zapoznać się z jego treścią. Sprawozdanie 

zostało omówione na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Pracy. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Rafał Zglinicki Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Pracy wyja-

śnił, że Członkowie Komisji przeanalizowali sprawozdanie i może tylko powiedzieć, że radni 

są pod wrażeniem utrzymania Komendy, porządku i przygotowania za co składa serdeczne 

podziękowania i życzy kolejnych sukcesów. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że sprawozdanie z działalności Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Rypinie za rok 2024 zostało przyjęte bez uwag i 

pytań. 

 

Ad. 5 a 

        Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania do 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej za 

rok 2025 z tytułu trwałego zarządu  przysługującego  Domowi Dziecka w Rypinie. 

 

Projekt uchwały przygotowała Dorota Kochańska. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr XIV/74/2025 

 

Ad. 5 b 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania 

do projektu uchwały w  sprawie  wyrażenia  zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej 

za rok 2025 z tytułu trwałego zarządu przysługującego Placówce Opiekuńczo – 

Wychowawczej Typu Specjalistyczno – Terapeutycznego w Rypinie. 

 

Projekt uchwały przygotowała Dorota Kochańska. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr XIV/75/2025 
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Ad. 5 c 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania do 

projektu uchwały w sprawie określenia wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania realizowane przez Powiat 

Rypiński w roku 2025. 

 

Projekt uchwały przygotowała Katarzyna Bilicka – Kierownik PCPR. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr XIV/76/2025 

 

Ad. 5 d 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania 

do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego 

na rok 2025. 

 

Projekt uchwały przygotowała Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr XIV/77/2025 

 

Ad. 5 e 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania 

do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Rypińskiego na lata 2025-2029. 

 

Projekt uchwały przygotowała Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Radny Jarosław Sochacki Starosta Rypiński złożył podziękowania Wysokiej Radzie za 

przegłosowanie wszystkich zmian budżetowych. Dodał, że są to ogromne środki finansowe na 

wsparcie dla Urzędu Pracy, dla oświaty, dla rypińskiego szpitala. Zabezpieczono środki w 

wysokości 950.000 zł na modernizację oddziału wewnętrznego. Kosztorysowo modernizacja 

tego oddziału wynosi 1.350.000 zł, w tym 400.000 zł powiat pozyskał z budżetu państwa. 

 

W trakcie głosowania wystąpiły problemy techniczne i nie działał pilot Radnej Barbary 

Nowakowskiej. Głosowanie zostało powtórzone.  

  

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr XIV/78/2025 

 

Ad. 5 f 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania 

do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Samodzielnego Publicznego Zakładu 
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Opieki Zdrowotnej w Rypinie na zawarcie umowy dzierżawy na  czas oznaczony dłuższy niż 

3 lata. 

 

Projekt uchwały przygotowała Dorota Kochańska. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało „za” 13 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 3 radnych (Justyna Motylewska, Rafał Zglinicki, Marta Zgórzyńska) 

Uchwała otrzymuje Nr XIV/79/2025 
 
Ad. 6 

         Wiceprzewodniczący Rady Powiatu przypomniał radnym o obowiązku złożenia 

oświadczeń majątkowych w terminie do 30 kwietnia br. i w ciągu 30 dni od złożenia 

ślubowania.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu przed zamknięciem obrad sesji udzielił głosu Radnym.  

 

Radny Piotr Makowski podziękował za udzielenie głosu i powiedział, że zajmuje głos dziś, 

dlatego, że nie było go na ostatniej sesji w dniu 3 marca, a chciałby się odnieść do słów Pana 

Starosty. Pan Piotr Makowski powiedział, że 7 lutego 2025 r. w jednym z warszawskich hoteli 

odbyła się gala finałowa ogólnopolskiego konkursu Rolnik Farmer Roku. Była to 31. edycja 

tego konkursu. Do konkursu zgłosiło się ponad 400 gospodarstw. Po weryfikacji kapituła 

konkursu wzięła pod uwagę 200 gospodarstw i odwiedziła z tego finalistów 11 gospodarstw i 

10 laureatów. Pan Piotr Makowski pochwalił się, że jego gospodarstwo prowadzone wraz 

małżonką zdobyło tytuł laureata Rolnik Farmer Roku zajmując I miejsce w kategorii drób. 

Pan Piotr Makowski zaznaczył, że jest to nagroda prestiżowa za którą dziękuje tak jak i za to 

wyróżnienie i zaszczyt. Powiedział również, że jest to motywacja do dalszej pracy na rzecz 

swojego gospodarstwa i na rzecz polskiego rolnictwa, na rzecz Powiatu Rypińskiego. Radny 

Piotr Makowski dodał, że Powiat Rypiński jest naprawdę mocnym powiatem rolniczym. W 

konkursach na SGGW w Warszawie Agroprzedsiębiorca czy Agroliga, czyli nagroda 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej wyróżniani są rolnicy z Gminy Rypin i Gminy Brzuze. 

Pan Makowski Piotr wszystkim serdecznie podziękował za złożone gratulacje i życzenia, a 

żeby tę radość kontynuować w dniu dzisiejszym zaprasza kolegów i koleżanki radne oraz 

wszystkich zgromadzonych na sali na skromny poczęstunek w sali narad.  

 

Radna Justyna Motylewska serdecznie pogratulowała prestiżowej nagrody. Powiedziała, że 

radni są bardzo dumni z każdego sukcesu każdego mieszkańca, a cieszy fakt, że wśród 

radnych Kolega Piotr Makowski takie lokaty zdobył promując Powiat Rypiński na 

międzynarodowych i ogólnopolskich konkursach rolniczych.  

Pani Justyna Motylewska pogratulowała również Staroście i Dyrektor Powiatowego Urzędu 

Pracy za zorganizowanie wczorajszych Targów Pracy, w których miała okazję uczestniczyć w 

podwójnej roli, jako radna, ale też jako pracownik Centrum Usług Społecznych w Rogowie. 

Pani Justyna Motylewska podkreśliła, że było to wydarzenie niezwykle duże, perfekcyjnie 

zorganizowane. Wszyscy czuli się zaopiekowani przez pracowników Urzędu Pracy, każdy 

czuwał nad komfortem jako wystawców, ale również cieszyła duża frekwencja i 

zainteresowanie młodzieży, szczególnie właśnie zakładami lokalnymi, uczelniami, jak 

również szkołą branżową, gdzie można rozwijać się w jakimś zawodzie, który w tym 

kierunku, którego ma się predyspozycje. Radna powiedziała, że jest pod wrażeniem i życzy 

jak najwięcej takich inicjatyw.  
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Pani Ilona Więckowska Dyrektor PUP w Rypinie podziękowała za tak miłe słowa. 

Powiedziała, że właśnie taki był cel tego wydarzenia, promować naukę, dalsze kształcenie, 

świadomie wybierać zawód, pokazać jakie umiejętności, jakie kwalifikacje są potrzebne na 

lokalnym rynku pracy, jak również promować przedsiębiorczość i samozatrudnienie. Pani 

Dyrektor dodała, że było to pierwsze takie wydarzenie organizowane przez PUP i docenienie 

pracy na pewno zmotywuje do organizacji targów w przyszłym roku i kolejnych, aby było to 

cykliczne wydarzenie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Maciej Grzybowski podziękował za udział w sesji i 

zamknął obrady XIV sesji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Zakończenie obrad XIV sesji Rady - godz. 14.45 

 

Pełna treść wystąpień dostępna jest na nagraniu umieszczonym na stronie internetowej 

Starostwa Powiatowego w Rypinie w zakładce Strefa Cyfrowego Urzędu oraz w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa. 

                     

                                  Wiceprzewodniczący Rady 

  

                                                              Maciej Grzybowski 
 

Protokołowała: 

Anna Zaborowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

• Lista obecności. 

• Lista zaproszonych gości. 

• Wyniki głosowań. 

• Postanowienie Komisarza Wyborczego we Włocławku. 

• Wniosek Zarządu Powiatu w Rypinie o zwołanie sesji Rady Powiatu w Rypinie. 

• Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 

Rypinie za rok 2024. 


